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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kellett tönkre tenni a Fertő tó környékét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hvg.hu  portálon  megjelent  ”Litkai  Gergely  vicces-szomorú  videója  a  Fertő  tóról:  Sikerült
megszüntetni a természet zavaró jelenlétét„ című cikk leírja, hogy Litkai Gergely humorista a NER-
es "sikermellényben" mutatja be, milyen pusztítás ment végbe a tónál addig, amíg végül a gazdasági
helyzetre hivatkozva leállították a beruházást:

„Újabb ironikus videót készített Litkai Gergely humorista és a Greenpeace arról, milyen állapotok
uralkodnak a Fertő tavi óriásberuházás helyszínén. A NER-lovagok hagyományos viseletét jelentő
„sikermellénybe” bújt Litkai joviális hanghordozással kalauzolja végig a nézőket a letarolt tájon.

(…)

A  Natura  2000  besorolású  területen  megkezdett  Fertő  tavi  beruházást,  amelynek  keretében
nagyjából 34 ezer négyzetmétert terveztek beépíteni, az osztrák sajtótól kezdve a Greenpeace-en át
Pumped  Gabóig  sokan  bírálták.  Nyáron  úgy  tűnt,  hogy  a  kormány  kiadáscsökkentési
intézkedéscsomagja  miatt  nincs  pénz  rá,  a  projekt  azóta  a  Lázár  János  vezette  Építési  és
Közlekedési  Minisztériumhoz  került.  A  Szabad  Európa  januárban  arról  számolt  be,  hogy  az
építkezéseket a korábban ismertnél csaknem 50 százalékkal nagyobb területen engedélyeznék.

Litkai nem először látogatott el a Fertőhöz, 2021 őszén alternatív tárlatvezetést tartott a helyszínen,
és arról beszélt, hogy a halott állat a jó állat, majd Udvaros Dorottyával közös videóban hívta fel a
figyelmet a pusztításra.”

 

Kérdezem Önt:



Miért kellett tönkre tenni a Fertő tó környékét?
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